

Title (en)

SUPPORT FOOT FOR STICK-LIKE WALKING AIDS.

Title (de)

STÜTZFUSS FÜR STOCKFÖRMIGE GEHHILFSMITTEL.

Title (fr)

PIED DE SUPPORT POUR DISPOSITIFS AUXILIAIRES DE LA MARCHE EN FORME DE CANNE.

Publication

EP 0293383 A1 19881207 (DE)

Application

EP 87901431 A 19870212

Priority

DE 3604414 A 19860212

Abstract (en)

[origin: WO8704920A1] A support foot for stick-like walking aids, such as crutches, comprises a support tube connected to an adapting portion coupled by means of a pivotable and rotary joint with a bearing arrangement for a sole body. The joint is integrated in the support foot and is elastic at least in the supporting direction, preferably also in the rotational direction. The joint is preferably comprised of a connection body having embedded in its elastic mass more rigid elements intended to transmit the bearing force from the sole body to the support tube. The support foot is thus comprised of very few elements, is silent and preserves all the supporting apparatus of the handicapped since the peaks in the load curve of the support foot are efficiently eliminated.

Abstract (fr)

Un pied de support pour dispositifs auxiliaires de la marche en forme de canne, tels que des bâquilles, comprend un tube de support relié à une partie d'adaptation couplée par l'intermédiaire d'une articulation pivotable et rotative avec un agencement d'appui d'un corps de semelle. L'articulation est intégrée dans le pied de support et est élastique au moins dans le sens du support, de préférence toutefois également dans le sens de la rotation. L'articulation est formée de préférence d'un corps de raccordement ayant, noyés dans sa masse élastique, des éléments plus rigides servant à transmettre la force d'appui du corps de semelle au tube de support. Le pied de support se compose ainsi de très peu d'éléments, est silencieux et ménage tout l'appareil de soutien du handicapé, étant donné que les pointes de la courbe de charge du pied de support sont efficacement éliminées.

IPC 1-7

A61H 3/02

IPC 8 full level

A61H 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61H 3/028 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8704920A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8704920 A1 19870827; AT E68338 T1 19911115; DE 3604414 A1 19870820; DE 3773917 D1 19911121; EP 0293383 A1 19881207; EP 0293383 B1 19911016; JP H01501523 A 19890601; US 5088513 A 19920218

DOCDB simple family (application)

EP 8700067 W 19870212; AT 87901431 T 19870212; DE 3604414 A 19860212; DE 3773917 T 19870212; EP 87901431 A 19870212; JP 50147187 A 19870212; US 67503491 A 19910325